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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány ember vesztette el az átszervezés miatt a 
munkáját?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
 Kérdésem a kórházi közbeszerzésekkel függ össze.
 Július elsejével a fővárosban, jövő évtől pedig országosan is egy főigazgatóság alá kerülnek az
 ingatlanüzemeltetési szolgáltatások a kórházakkal kapcsolatban.
 Az állami, Egészségbiztosítási Alapból finanszírozott és az Országos Kórházi Főigazgatóság
 fenntartása alá tartozó, aktív fekvőbeteg-ellátást nyújtó fővárosi és vármegyei kórházaknak a
 jövőben a Közbeszerzési és Ellátási Főigazgatóság (KEF) biztosítja az alábbi
 ingatlanüzemeltetési szolgáltatásokat.
 A KEF pályázati úton végezteti el a kórházak működéséhez szükséges feladatokat.

 Kinek éri ez meg? Mennyibe került eddig és mennyibe fog a jövőben az ilyen jellegű 
feladatellátás?
 Hány ember vesztette el az átszervezés miatt a munkáját?

Miért rontják, miért nem javítják a munkavállalás feltételeit az adott szektorban?
 
 Megtisztelő válaszát megköszönve,
 Tisztelettel:
 
 Dócs Dávid
 képviselő


